
Vinko Jelovac okrepil košarkarje Slovana
Zadnjih 20 let košarkarji Slo-

vana niso imeli na čelu članske
ekipe take osebnosti, kot je prof.
Vinku Jelovac — novi trener ko-
šarkarjev Slovana v sezoni
1985—86.

Nekdanji košarkarski repre-
zentanl i 240 nastopi v državni
reprezentanci Jugoslavije, ki je
dosegel skoraj vsa svttovna od-
licja v ko.šarki. /nan kot zgled
pravega vrhunskega šporbiika, se
je posvetil trenerstvu v Slovanu.

Redki so klubi v svelu. ki lahko
navdušijo velikane vrhunskega
športa, da se kol trenerji vkljniijo
v vrhunski šport. Zato smo lahko
toliko bolj zadovoljni, da njegov
začelek pripada Slovanu.

Ob začetku nove sezone se je
Vinko rad odzval pogovoru za
naše glasilo:

Zakaj ste se odločili za trencr-
ski poklic pri košarkarjih Slova-
na?

Veliko sem premišljal o svojih
odločitvi. Končal sem fakulteto
za telesno kulturo v Ljubljani in
dolgo igral košarko. Eksistenco
sem si ustvaril. vendar sem ocenil,
da bi bila napaka, če bi odšel \z
košarkarskih vrstzznaniem in iz-
kušnjami, ki jih imani. V Slovanu
vidim veliko priložnost tako za
ekipo kot zase, saj so na Kodelje-
vem vse osnovne možnosti za
delo. Vodstvo Slovana je poka-
zalo ambicije po napredicu in rad
sem v takšnem društvu in ozračju.
Želim se skupaj z igralci dokazo-
vuti z delom, kar je bila tudi ena
glavnih značilnosti moje odloči-
ive.

Kakini so vaši načrti in zahte-
ve?

Načrti z ekipo so ambiciozni.
Zelimo dobro delati in dosegati
rezultaie ter se zopet vključiti v
zvezno tekmovanje 1 B lige. Za-
vedamo se, da načrti niso vse,
ampak se je potrebno stalno do-
kazovati na igrišču.

Novi tren«r kosarkarjev Slovana prof. Vinko Jelovac v pos«v«ru z Draie-
nom Dalipagičem in Draganom Kapičičem (Foto: RADIŠA MLADE-
NOVlC)

Pridobili smo nekaj novih
igralcev: Šupič (212cm. Kom-
para (2O5cm), Muha (200cm),
Bajc(197cm), Blaznik (200cm).
Iz JLA se novcmbra vrne Saraj-
lija in nekaj mladih igralcev, kot
ŠO Mahorič, Klanžar, Stušek,
Čas...

Nekaj težav še imamo zaradi
študija, ne trenira Suvorov, dela
Volaj. vendar upam.da bodoza-
Cetka zadnjega dela priprav vse
urejeno. S treningi smo pričeli že
od 1.—14. julija v Pulju in 29. ju-
lija v Ljubljani. Odigrali smo že
nekaj prijateljskih tekem, ki so
pokazale sposobnosti igralcev.
Na igrišču smo tako rekoč od
jutra do večera. saj treniramo
dvakrat dnevno.

Kaj je potrebnu storiti. da bo
imela dvorana Kodeljevo \ei
gledalcev kot doslej?

Poleg dobre igre in rezultatov
je seveda za takšen pogoj po-
trebno storiti še marsikaj. Vod-
stvo mora poskrbeti za planirana
sredstva in pogoje za nemoteno

delo. Kot vem, že dolgo iščemo
pokrovitelja (sponzorja) v
Emoni, Velani, Žitu, vendar se
čas hitro odmika.

Drugi pogoj je modernizacija
dvorane Kodeljevo, saj je za pri-
reditve vrhunskega športa precej
zastarela: posehno to velja za ko-
šarko. Ob takih pogojih tudi g)e-
dalcev ne bo manjičalo. saj je že
sedaj zanimanje preseglo vsa pri-
čakovanja.

Kakšen je vaš program do ta-
četka sezone 12. oktobra?

Odigrali bomo vsaj 20 tekem,
od tega polovico doma. Vzačetku
septembra (6. in 7.) je 7. Walla-
sov memorial. od «S.—12. smo na
Madžarskem. 21. in 22. zopet or-
ganiziramo kvaliteten turnir,
v mes pa bodo še tekme s kvalitet-
nimi moštvi 1. lige.

Kaj želite sporočiti našira bral-
cem?

Vabim jih, naj pridejo na naše
tekme. nas bodrijo in prispevajo
k skupnemu rezultatu.
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